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FACSA i es va dir que la motivació era perquè la CHJ requeria 
l’agrupació amb l’ajuntament de Tírig, degut a que s’està 
legalitzant de forma conjunta els dos pous i que si la concessió 
del servei la té la mateixa empresa no serà necessari la constitució 
de la mancomunitat. FACSA ha intentat diverses vegades la 
legalització i la CHJ sempre ha dit el mateix: cal constituir una 
mancomunitat o consorci. Al dos mil vuit hi ha un escrit en el 
que es dóna termini de caducitat a l’Ajuntament i s’arxivarà 
l’expedient. Que aquest expedient sempre fa referència als dos 
pous, i així consta en nombrosos documents. Que l’únic interès 
és legalitzar els pous i poder tenir informes favorables de la CHJ 
quan siga necessari.

El Sr. Viol també comenta que referent a lo que ha dit el Sr. 
Zaragozà del contingut dels estatuts, dir que son genèrics 
i desprès la mancomunitat pot regular el seu funcionament 
i la gestió dels pous, i que al ser una mancomunitat es podrà 
sol·licitar incloure obres als plans provincials i la subvenció de 
diputació redundarà en benefici dels veïns. Els estatuts són un 
tipus estàndard per a mancomunitats, i referent a l’ús ramader 
ja està reflectit en l’expedient de la CHJ i no té perquè estar 
reflectit als estatuts, i que creu que per al desenvolupament del 
poble és necessari tenir legalitzats els pous i als estatus fique clar 
que sempre hi haurà una majoria de l’ajuntament de les Coves; 
que tot això és un guerra que vol crear el Sr. Zaragozà, i ja hi 
ha gent que diu que l’ajuntament vol vendre els pous i que no 
tindrà aigua ni Tírig ni la partida de Dalt. Que el veritablement 
important és tirar endavant este tràmit i li pareix lamentable, al Sr. 
Viol, l’actitud de l’oposició i aprofita per deixar clar que el JNP no 
vol donar l’aigua a altres pobles que no siguen les Coves i Tírig, 
i que la mancomunitat sempre tindrà majoria de l’ajuntament de 
les Coves.

El Sr. Sales Sales diu que creu que el Sr. Zaragozà ha dit moltes 
mentires en la seua explicació de vot i la més grossa, al seu 
paréixer, és dir que als estatus no fica que els pous estan al 
terme de les Coves quan en aquest ix reflectit en l’article tercer 
que estan en el terme de les Coves. 

També comenta que un tema que no se solucionava des de fa 
trenta anys, ara que es vol solucionar, l’oposició s’alça i se’n va.

El Sr. Alcalde diu que tal i com han dit els regidor Sr. Viol i Sr. 
Sales pareix que el Grup Popular només vol dir mentires i mitges 
veritats i li pareix molt deplorable el talant democràtic del Grup 
Popular que com l’equip de govern no té el mateix paréixer que 
ells s’alcen i se’n van cap a casa.

6é.- INFORMES I DECRETS D’ALCALDIA.- S’adona al Ple 
dels decrets següents:  

I a continuació el Sr. Alcalde informa el Ple dels següents 
assumptes:

1/ Que demà dissabte l’ajuntament s’adherirà a la iniciativa  
denominada “l’hora del planeta” i s’apagaran totes les llums 
de l’enllumenat públic de mig poble per a lluitar contra el canvi 
climàtic durant una hora  a partir de les vuit i mitja, 

2/  Que s’ha aprovat la reparcel·lació de la unitat d’execució 1 del 
polígon del parc industrial, que comprén la zona on s’ubique la 
fàbrica de pales de L&M Glasfiber,  presentada per l’urbanitzador 
Geimesa, i supervisada pels assessors urbanístics de l’ajuntament 
i s’espera que quan s’urbanitze la unitat 2 hi hage un accés 
menys perillosos que el que hi ha ara.

3/  Que vol comunicar que la fiscalia de Castelló ha arxivat la 
denuncia que li van posar els regidors del grup popular per 
l’assumpte de les factures de papereria a l’ajuntament. Que 
sempre ha estat tranquil per este tema perquè era conscient que 
no hi havia fet cap il·legalitat.

7é.- MOCIONS D’URGÈNCIA.- S’adone al ple que per omissió 
no s’ha inclòs a l’orde del dia la ratificació del decret 62/2009 
pel que es desistia del recurs contenciós-administratiu conta 
l’aprovació del PAI del polígon industrial, i qualsevol dia el jutjat 
requerirà a l’ajuntament esta ratificació.

El Sr. Alcalde diu que com es va aconseguir treure l’abocador i 
s’ha arribat a un acord amb l’empresa es va desistir del recurs.

Sotmessa la moció a votació  s’aprova per unanimitat dels 
presents.

El Sr. Alcalde aixeca la sessió, a les vint-i-dos hores i quaranta 
dos minuts, de la qual cosa jo, el Secretari, done fe

ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA I URGENT CELEBRADA 
PER L’AJUNTAMENT  PLE EN PRIMERA CONVOCATÒRIA , EL 
DIA 2 D’ABRIL DE 2009.

ASSISTENTS:

SR. ALCALDE-PRESIDENT:
EN JACOBO LUIS SALVADOR SERRET 

SRS. REGIDORS:
GRUP JNP:
EN GUSTAVO VIOL ZARAGOZÀ
EN JUAN JOSÉ SALES SALES
SRA. ESTEFANÍA MONTULL RODRIGO
EN HÉCTOR RIPOLLÉS GASCÓ

SR. SECRETARI-INTERVENTOR:
EN JOSÉ JUAN POZO RIVAS

NO ASSISTEIXEN:
EN MIGUEL ZARAGOZÀ MUÑOZ 
SRA. CRISTINA ORIENT JULIÁN
EN JUAN ZARAGOZÀ JULIÁN
N’ANDRÉS SALES MUÑOZ

Reunits  els senyors que es diu al marge, que suposen la majoria  


